

TRANSPORTING THE ODYSSEY TRANSPORT DE L'ODYSSEY

1. When transporting by trailer, secure the ODYSSEY firmly on the trailer. Transport in accordance with the local laws of the applicable state or district. Check the towing vehicle, trailer hitch and taillight operation of the trailer or pickup.
2. To transport on truck, apply the ODYSSEY parking brake to prevent movement and secure with a rope. Avoid sudden acceleration and braking as much as possible. Decrease speed when driving over uneven terrain.

NOTE:

Check local regulations before transporting in this manner.

WARNING

Whenever transporting the ODYSSEY, turn the fuel valve to the "OFF" position.

1. Si l'on transporte l'ODYSSEY sur une remorque, faire attention de le fixer fermement. Effectuer le transport conformément aux lois locales de la province ou district applicable. Vérifier le véhicule de remorquage, le fonctionnement de l'accouplement et des feux arrière de la remorque ou du pickup.
2. Pour transporter l'ODYSSEY sur camion, serrer le frein de stationnement de l'ODYSSEY pour empêcher tout mouvement et le fixer avec un câble. Éviter toute accélération ou freinage brusque en autant que possible. Diminuer de vitesse en conduisant sur un terrain inégal.

REMARQUE:

S'informer des règlements locaux avant d'effectuer le transport de cette manière.

AVERTISSEMENT

Toutes les fois que vous transportez l'ODYSSEY, tournez le robinet d'essence à la position "OFF".